
PROTOKÓŁ  NR  XXXV/2018 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           
przebiegu obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Osiecznej w dniu 17 maja 2018 r.                       

w godzinach od 12.00 do 15.00 w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Osiecznej. 

 

 

 

 

Przewodniczący obrad:  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Osiecznej Pan Roman Lewicki. 

 

 
 

Otwarcia XXXV sesji Rady Miejskiej oraz powitania Radnych, Gości i pracowników 

Urzędu Miasta i Gminy dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki. 

Na stan 15 Radnych w obradach XXXV sesji Rady Miejskiej udział wzięli Radni: 

1. Pani Zofia Biała 

2. Pani Magdalena Anna Cyka 

3. Pan Zbigniew Demski 

4. Pani Judyta Maria Dudka 

5. Pan Mirosław Stanisław Forszpaniak 

6. Pan Jarosław Glapiak 

7. Pani Renata Helena Helińska 

8. Pan Robert Przemysław Jaraczewski 

9. Pan Marek Kozak 

10. Pani Krystyna Stanisława Krajewska 

11. Pan Roman Paweł Lewicki 

12. Pan Robert Krzysztof Skrzypek 

Pan Radny Dariusz Bojek, Pan Radny Andrzej Kaczmarek i Pan Radny Hubert Kraśner 

poinformowali o nieobecności na dzisiejszej sesji. Lista obecności Radnych Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w obradach XXXV sesji Rady Miejskiej udział wzięli pracownicy Urzędu Miasta                      

i Gminy w osobach: 

Pan Stanisław Glapiak  -   Burmistrz Miasta i Gminy Osieczna, 

Pan Stefan Kuśnierek   -   Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna,  

Pan Sławomir Kosmalski   -   Sekretarz Miasta i Gminy Osieczna,  

Pani Hanna Smektała   -   Skarbnik Miasta i Gminy Osieczna, 

Pan Krzysztof Bojarczuk   -   Radca prawny Urzędu Miasta i Gminy Osieczna, 

Pani Aldona Nyczak    -   podinspektor Urzędu Miasta i Gminy Osieczna, 

Pani Małgorzata Nowak  -   protokolant. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki stwierdził, że w sesji uczestniczy                 

dwunastu Radnych, w związku z czym podejmowane uchwały będą miały charakter 

prawomocny. 
 
 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Otwieram XXXV sesję Rady Miejskiej w Osiecznej w dniu 17 maja 2018 r. Witam 

Samorządowców i pracowników Urzędu na XXXV sesji Rady Miejskiej. Lista obecności 

zaproszonych Gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt pierwszy porządku obrad. W punkcie drugim przedstawię porządek obrad 

dzisiejszej sesji. 

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad XXXV sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:  
Porządek obrad XXXV sesji Rady Miejskiej przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Osiecznej. 

3. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

4. Zapytania Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej                             

w Osiecznej. 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Osiecznej. 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady 

Miejskiej w Osiecznej. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                        

w Osiecznej. 

9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów                         

i Budżetu Rady Miejskiej w Osiecznej. 

10. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna. 

11. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Osieczna z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w 2017 roku. 

12. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Miasta                      

i Gminy za rok 2017 wraz z informacją o stanie mienia. 

13. Zapoznanie z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                           

w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy                  

za rok 2017 wraz z informacją o stanie mienia i objaśnieniami. 

14. Przedstawienie wniosku i opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Osiecznej                         

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

15. Zapoznanie z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                           

w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Osiecznej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna  

z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 2017.  

16. Dokonanie oceny sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy za rok 2017 przez 

Radnych.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Osieczna z tytułu wykonania budżetu Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/287/2018 Rady Miejskiej                     

w Osiecznej z dnia 22 marca 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Skarbu 

Państwa – Starosty Leszczyńskiego na podstawie umowy darowizny prawa własności 

nieruchomości położonych w obrębie Świerczyna. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Osieczna na 2018 rok. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy 

Osieczna na lata 2018 – 2023. 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe 

wykorzystywane jedynie przez część roku.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/271/2018 Rady Miejskiej                      

w Osiecznej z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty                     

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości 

oraz terminów i miejsca składania deklaracji. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/207/2017 Rady Miejskiej                         

w Osiecznej z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców 

usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków.  

25. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie 

zbiorowego odprowadzania ścieków. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy Osieczna na 

2018 rok. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Osieczna na lata 2018-2024. 

28. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych – informacja 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej. 

29. Wolne głosy i wnioski. 

30. Przyjęcie protokołu XXXIV sesji Rady Miejskiej w Osiecznej. 

31. Zakończenie obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Osiecznej.  

Czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad? Nie widzę. Dziękuję. Kto z Państwa 

Radnych jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad, proszę podnieść rękę                              

- 12 głosów. Kto jest przeciw? – 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Dziękuję. 

Stwierdzam, że Rada Miejska w Osiecznej w obecności 12 Radnych uczestniczących                        

w posiedzeniu 12 głosami „za” przyjęła porządek obrad XXXV sesji. Zamykam punkt 2. 

Otwieram punkt zgłaszanie interpelacji przez radnych Rady Miejskiej w Osiecznej.  

Ad. 3. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić interpelacje? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 

3. Otwieram punkt 4 porządku obrad.  

Ad. 4. Zapytania Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić zapytanie? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 4. 

Przechodzimy do punktu 5.  

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej                           

w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przedstawię tematy, o których w czasie moich dyżurów rozmawiałem z Panem Burmistrzem,                      

z Panem Zastępcą Burmistrza i z Panem Sekretarzem. Pierwszy temat dotyczył nadal 

nieuchwalonego z powodów proceduralnych studium zagospodarowania przestrzennego.                  

Wiem, że nastąpiło przyspieszenie prac, które spowoduje, że wrócimy do bezpośredniego 

procedowania i uchwalania nowego studium zagospodarowania przestrzennego. 

Rozmawiałem z Panem Burmistrzem na temat wstępnych zapisów programu antysmogowego 

czyli programu wymiany pieców albo w szerszym kontekście podejścia do walki o czyste 

powietrze na terenie naszej Gminy. Ponadto rozmawialiśmy na temat, który pojawił się 

również w mediach a dotyczył plaży na Stanisławówce. Nie wiem, czy Państwo śledziliście 

temat w mediach. Okazało się, że znana wszystkim plaża na Stanisławówce od 

kilkudziesięciu czy kilkuset lat związana ze Stanisławówką, w ostatnich latach stanowiąca 
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własność prywatną jednej z firm leszczyńskich, została przez tę firmę sprzedana a nowi 

właściciele ogrodzili teren. Ogrodzili teren niezgodnie z prawem, ponieważ postawili płot aż 

do jeziora. W wyniku, z czego się cieszę, szybkiej interwencji i rozmów Panów Burmistrzów 

i pracowników Urzędu nastąpiło spotkanie z właścicielami. Przedstawiono im stan prawny               

obowiązujący w Polsce, w związku z czym niezwłocznie, zgodnie z prawem został 

udostępniony dostęp do jeziora. Stan jest następujący. Jest to działka prywatna ale zgodnie                 

z prawem jest udostępniony dostęp do jeziora. To nie zmienia faktu, że plaża jest własnością 

prywatną i każdy z nas, gdyby tę działkę kupił, traktowałby ją jak swoją własność, miałby 

takie prawo. Pytanie, co dalej ze Stanisławówką, o tym jeszcze nie rozmawiałem z Panem 

Burmistrzem i z problemem turystycznym czy z pozostałościami tego terenu. Myślę, że to jest 

temat do rozmowy. Proszę Państwa, na dyżurach zająłem się skargą, która wpłynęła do 

Urzędu, mówiłem o tym na komisjach. Do Urzędu wpłynęła skarga od jednej z instytucji 

ochrony środowiska. Mieszkaniec naszej Gminy napisał skargę do instytucji ochrony 

środowiska a ta odesłała ją do Rady Miejskiej, tak interpretując jej zapisy, że jest skargą, 

którą powinna rozpatrzyć Rada Miejska. Temat jest Państwu znany, w związku z czym, tak 

jak zapowiadałem, chciałbym zaproponować i poddać pod głosowanie propozycję 

przekazania skargi do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej. W związku z tym, jeśli nie widzicie 

Państwo przeszkód i nie macie wątpliwości, to chciałbym tę propozycję przegłosować. Kto                 

z Państwa Radnych jest za tym, aby skargę skierować do właściwej komisji, Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Osiecznej. Kto jest za, proszę podnieść rękę – 12 głosów. Kto 

jest przeciw – 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu – 0 głosów. Dziękuję. W związku z tym 

przekazuję skargę Pani Przewodniczącej Renacie Helińskiej i deklaruję, że jeśli będzie taka 

potrzeba wezmę udział w posiedzeniach tej Komisji. Brałem udział w posiedzeniach komisji 

Rady, za chwilę przewodniczący będą składać sprawozdania z tych posiedzeń. W związku                 

z tym, że jestem Radnym Rady Miejskiej w Osiecznej przypomnę Państwu, że z tego 

powodu, w uzgodnieniu z Panem Burmistrzem, od kilku lat jestem członkiem Rady 

Społecznej Szpitala w Osiecznej. Chciałem Państwu zasygnalizować, że w ostatnich 

miesiącach sytuacja w tym Szpitalu jest trochę inna niż była do tej pory. Dotychczas Szpital 

słynął z tego, że mimo, iż większość szpitali w Polsce była na tzw. minusie, to ten Szpital był 

zawsze na plusie. Niestety w wyniku nowego kontraktu z NFZ sytuacja zmieniła się.                            

Z prostego rachunku wynika, że jeśli była stawka x a teraz jest o 10 czy 15% mniejsza niż x, 

to jeśli nic się nie zmieni na koniec roku Szpital w Osiecznej także będzie „na minusie”. Nie 

było szansy na to, żeby poprawić rachunek ekonomiczny Szpitala. Trzymam kciuki i myślę, 

że wszyscy będziemy się cieszyć, jeśli uda się zrealizować pomysł Pani Dyrektor, która 

postanowiła wybudować na terenie kompleksu szpitalnego nowy pawilon, który pozwoli 

Szpitalowi prowadzić dodatkową działalność. Najpierw mówiono o działalności komercyjnej 

a dziś jest koncepcja, może jeszcze lepsza w tym sensie, że są specjalne środki z ZUS                           

i KRUS, które pozwalają prowadzić działalność rehabilitacyjną. W sytuacji, gdy powstała 

koncepcja budowy pawilonu, najtrudniejszy był moment, który trwał przez wiele miesięcy                    

i dotyczył uzgodnień z konserwatorem zabytków. Jest to temat dobrze znamy Gminie 

Osieczna. Konserwator nie wyrażał zgody na 1, 2 i chyba 3 koncepcję rozbudowy 

przygotowaną przez kolejnych architektów. Na ostatnim spotkaniu dowiedzieliśmy się, że 

czwarta koncepcja pawilonu została zaakceptowana przez Panią Konserwator. Niestety, ta 

koncepcja jest przepiękna ale dużo droższa. Jeśli uda się zbudować pawilon, to myślę, że 

będzie to dobre dla Szpitala i samej Osiecznej, ponieważ powiększy się baza, liczba osób 

przyjeżdżających do Szpitala. Od lat myślę i jestem o tym przekonany, że to nie jest tylko 

moje myślenie, że w sytuacji, gdy miasteczko nie ma fabryk i pewnie ich nie będzie miało, to 

ważne jest to, co się dzieje w Szpitalu i im lepiej jest w tym Szpitalu, im więcej ludzi w nim 

przybywa, tym lepiej jest dla miasteczka. Pewnie mają rację pracownicy Szpitala, którzy 

mówią, że często ludzie, którzy przyjeżdżają na rehabilitację po zabiegach wychodzą do 
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miasta, idą do fryzjera, do sklepu i zostawiają tam pieniądze. Szpital jest na dobrej drodze do 

poprawy wyniku finansowego tym bardziej, że Marszałek gwarantuje środki na inwestycje. 

Szpital zmienia się także zewnętrznie. Jeśli ktoś z Państwa nie był w nim w ostatnim roku czy 

dwóch to zapraszam. Jeśli byłaby taka wola, to możemy zorganizować jedno z posiedzeń                 

w Szpitalu. Zobaczylibyśmy jak wygląda dzisiejszy Szpital, który jako budowla, jako obiekt 

jest perełką architektoniczną, w jaki sposób wykonano elewacje, dokonano wymiany okien, 

itd. Jeśli taka będzie Państwa wola, to zobowiązuję się do zorganizowania takiego spotkania. 

Szkoda, że to jest obiekt szpitalny, co nie pozwala na jego otwarcie dla mieszkańców. Park 

jest zawsze piękny i chciałoby się tam pospacerować ale przepisy na to nie pozwalają. 

Dziękuję. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 5. Otwieram kolejny punkt porządku obrad. 

Ad. 6.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Proszę Pana Przewodniczącego Marka Kozaka o złożenie sprawozdania z działalności 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska z działalności międzysesyjnej. Proszę.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Marek Kozak: 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Osiecznej. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska w okresie międzysesyjnym 

obradowała na dwóch posiedzeniach, tj. w dniach 18 kwietnia i 10 maja 2018 r. Pierwsze                 

z posiedzeń było wspólnym z Komisją Rewizyjną a drugie z Komisją Oświaty, Kultury                        

i Zdrowia oraz Komisją Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Budżetu. Na posiedzeniu                     

w dniu 18 kwietnia br. Komisje analizowały funkcjonowanie gospodarki odpadami 

komunalnymi w Gminie Osieczna i stwierdziły, że w 2017 r. odpady komunalne                                      

z nieruchomości zamieszkałych na podstawie umów przetargowych odbierała                                         

i zagospodarowywała firma MZO Leszno Sp. z o.o. na terenie Zakładu Zagospodarowania 

Odpadów w Trzebani. Właściciele nieruchomości niezamieszkałych zawierali we własnym 

zakresie umowy cywilno-prawne na wywóz odpadów. Systemem objęto 2.465 gospodarstw 

domowych, z czego 2.097 właścicieli nieruchomości zadeklarowało zbieranie odpadów                      

w sposób selektywny, co stanowi 85,07%. Zapoznano się z ilością odpadów komunalnych 

odebranych i zebranych z terenu Gminy w 2017 r. Ograniczenie masy odpadów komunalnych 

ulegających biodegradacji kierowanych do składowania wyniosło 23,26% a poziom 

recyklingu - 22,81%. Mieszkańcy byli zaopatrzeni w nieograniczoną liczbę worków na 

odpady komunalne zbierane w sposób selektywny. Stawka opłat za odpady komunalne 

zbierane w sposób selektywny wynosiła 11 zł a nieselektywny - 17 zł od każdego mieszkańca. 

Osobom zalegającym z płatnościami w 2017 roku wysłano 476 upomnień. Komisje przyjęły 

przedstawioną informację do wiadomości. Wspólne posiedzenie Komisji Rolnictwa                              

i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Kultury i Zdrowia oraz Komisją Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Budżetu dotyczyło  zaopiniowania sprawozdania z wykonania 

budżetu Miasta i Gminy za 2017 rok. Komisje dokonały analizy sprawozdania z wykonania 

budżetu Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok, informacji o stanie mienia Miasta i Gminy 

Osieczna według stanu na dzień 31 grudnia 2017 r. oraz sprawozdania rocznego z wykonania 

planu finansowego instytucji kultury za 2017 rok. Komisje po wnikliwej dyskusji pozytywnie 

zaopiniowały wykonanie budżetu Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok. W wolnych głosach 

i wnioskach przekazano informacje o: 

- przyznaniu dofinansowania na budowę kanalizacji sanitarnej w Świerczynie, Grodzisku                 

i Łoniewie oraz przebudowę z rozbudową oczyszczalni ścieków w Osiecznej, 
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- otwarciu ofert na modernizację niektórych dróg gminnych o nawierzchni asfaltowej                     

w Osiecznej, Świerczynie, Kątach, Ziemnicach i w Kąkolewie, 

- złożeniu wniosku na zakup samochodu i propozycji zakupu motopompy dla OSP                       

w Osiecznej, 

- przygotowywaniu dokumentacji do udziału w konkursie na budowę ścieżki edukacyjnej 

zakończonej pobudowaniem wieży widokowej, 

- złożeniu wniosku w otwartym konkursie na budowę świetlicy w Jeziorkach,  

- rozpoczęciu przebudowy ulicy Małej Kościelnej w Osiecznej, 

- urządzaniu infrastruktury wokół nowo budowanego Centrum Kultury i Biblioteki                       

w Osiecznej, 

- prośbie Wojewody Wielkopolskiego dotyczącej wytypowania kandydatów na urzędników 

wyborczych, 

- prośbie Dyrektora Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Lesznie o wsparcie finansowe 

zakupu aparatury i sprzętu medycznego w zakresie opieki nad matką i dzieckiem oraz 

kobietą w ciąży, 

- przekazaniu przez Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska w Poznaniu skargi do Rady 

Miejskiej, 

- planowanych obchodach 100-lecia niepodległości przez samorządy powiatu 

leszczyńskiego. 

Dziękuję.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Osiecznej stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Zamykam punkt 6. W punkcie 7 proszę Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury            

i Zdrowia o złożenie sprawozdania z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym.  

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Panią Przewodniczącą Zofię Białą proszę o sprawozdanie z działalności międzysesyjnej 

Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. Proszę.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady Miejskiej Pani Zofia Biała: 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady 

Miejskiej w Osiecznej. Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia w okresie międzysesyjnym 

obradowała na dwóch posiedzeniach, tj. w dniach 24 kwietnia i 10 maja 2018 r. W dniu                     

24 kwietnia br. Komisja  zapoznała się z bieżącym funkcjonowaniem Zespołu Szkół                         

w Świerczynie i w tym celu wizytowała pomieszczenia Zespołu i stwierdziła, że do 

Przedszkola uczęszcza 49 dzieci do dwóch oddziałów. Dzieci przebywające w Przedszkolu 

powyżej 5 godzin korzystają z dwudaniowego obiadu dostarczanego przez firmę cateringową. 

W Przedszkolu pracują dwie nauczycielki wychowania przedszkolnego w pełnym wymiarze 

czasu pracy, nauczycielka przygotowująca dzieci do posługiwania się językiem angielskim, 

katechetka oraz logopeda. Dzięki dobremu wyposażeniu dzieci mają zapewnione bardzo 

dobre warunki do zabawy i nauki. W roku szkolnym 2017/2018 do Szkoły Podstawowej do 

siedmiu oddziałów uczęszcza 92 uczniów. Zatrudnionych jest 20 nauczycieli, w tym                        

9 w pełnym wymiarze czasu pracy. Szkoła przystąpiła do realizacji czterech programów 

zewnętrznych. Uczniowie mają zapewnione właściwe warunki do nauki. Zgodnie                             

z założeniami Planu pracy Szkoły realizowane są wszystkie zadania i przedsięwzięcia. 

Komisja uznała, że działalność Zespołu Szkół w Świerczynie jest prawidłowa. Posiedzenie                   

w dniu 10 maja 2018 r. było wspólnym dla Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia, Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów                             

i Budżetu. Tematem posiedzenia było zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu 
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Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok. Komisje po zapoznaniu się ze sprawozdaniem                         

z wykonania budżetu Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok, informacją o stanie mienia 

Miasta i Gminy Osieczna według stanu na dzień 31 grudnia 2017 r. oraz sprawozdaniem 

rocznym z wykonania planu finansowego instytucji kultury za 2017 rok, dyskusją nad 

powyższymi dokumentami wydały jednogłośnie opinię pozytywną. Wolne głosy i wnioski 

dotyczyły informacji o: 

- prośbie Dyrektora Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Lesznie dotyczącej wsparcia 

finansowego zakupu aparatury i sprzętu medycznego do opieki nad matką i dzieckiem 

oraz kobietą w ciąży, 

- przekazaniu przez Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska w Poznaniu skargi do Rady 

Miejskiej w Osiecznej, 

- planowanych obchodach 100-lecia niepodległości przez samorządy powiatu 

leszczyńskiego. 

Dziękuję.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady 

Miejskiej w Osiecznej stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Zamykam punkt 7. W punkcie 8 proszę Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej                         

o złożenie sprawozdania z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym.  

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Panią Przewodniczącą Renatę Helińską proszę o sprawozdanie z działalności międzysesyjnej 

Komisji Rewizyjnej. Proszę.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Pani Renata Helińska: 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                        

w Osiecznej. Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym obradowała na dwóch 

posiedzeniach, tj. w dniach 18 kwietnia i 7 maja 2018 r. Na posiedzeniu w dniu 18 kwietnia 

br. Komisja obradowała wspólnie z Komisją Rolnictwa i Ochrony Środowiska, na którym 

omawiano realizację zadania związanego z gospodarką odpadami komunalnymi w Gminie 

Osieczna w 2017 roku. Komisje szczegółowo zapoznały się z charakterystyką ogólną zadania, 

liczbą mieszkańców na dzień 31 grudnia 2017 r., ilością odpadów komunalnych odebranych                              

i zebranych z terenu Gminy w 2017 r., osiągniętymi poziomami recyklingu, wyposażeniem 

mieszkańców w worki na segregowane frakcje odpadów oraz stawkami opłat i windykacją 

należności. Komisje stwierdziły, że zadania realizowane w zakresie gospodarki odpadami 

komunalnymi w Gminie Osieczna w 2017 roku były wykonywane prawidłowo. Na drugim                  

z posiedzeń w okresie międzysesyjnym Komisja Rewizyjna analizowała wykonanie budżetu 

Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok oraz dokonała jego oceny. Ponadto zapoznała się                        

z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta                     

i Gminy Osieczna za 2017 rok i wydała opinię oraz opracowała wniosek do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

Komisja Rewizyjna po rozpatrzeniu sprawozdań finansowych, sprawozdania z wykonania 

budżetu, informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego oraz po zapoznaniu 

się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu dotyczącej sprawozdania                              

z wykonania budżetu pozytywnie zaopiniowała wykonanie przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Osieczna budżetu za 2017 rok. Opinia o wykonaniu budżetu Miasta i Gminy Osieczna za 

2017 rok oraz wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Osieczna Komisja przekazała Przewodniczącemu Rady Miejskiej do dalszego procedowania. 

W wolnych głosach i wnioskach uzyskano informacje o: 
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- przyznaniu dofinansowania na budowę kanalizacji sanitarnej w Świerczynie, Grodzisku                 

i Łoniewie oraz przebudowę z rozbudową oczyszczalni ścieków w Osiecznej, 

- otwarciu ofert na modernizację niektórych dróg gminnych o nawierzchni asfaltowej                     

w Osiecznej, Świerczynie, Kątach, Ziemnicach i Kąkolewie, 

- złożeniu wniosku na zakup samochodu i propozycji zakupu motopompy dla OSP                       

w Osiecznej, 

- przygotowywaniu dokumentacji do udziału w konkursie na budowę ścieżki edukacyjnej 

zakończonej pobudowaniem wieży widokowej, 

- złożeniu wniosku w otwartym konkursie na budowę świetlicy w Jeziorkach,  

- rozpoczęciu przebudowy ulicy Małej Kościelnej w Osiecznej, 

- urządzaniu infrastruktury wokół nowo budowanego Centrum Kultury i Biblioteki                          

w Osiecznej, 

- prośbie Wojewody Wielkopolskiego dotyczącej wytypowania kandydatów na urzędników 

wyborczych, 

- otwarciu ofert przetargowych na budowę kanalizacji sanitarnej w Świerczynie, Grodzisku 

i Łoniewie. 

Dziękuję.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                        

w Osiecznej stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Zamykam punkt 8. W punkcie 9 proszę Panią Krystynę Krajewską Przewodniczącą 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Budżetu o złożenie sprawozdania                                

z działalności  międzysesyjnej Komisji.  

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Budżetu Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Panią Przewodniczącą Krystynę Krajewską proszę o sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej Komisji. Proszę.  

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Budżetu Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Krajewska: 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów                         

i Budżetu Rady Miejskiej w Osiecznej. Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów                            

i Budżetu w okresie sprawozdawczym obradowała na jednym posiedzeniu w dniu 10 maja 

2018 r., na którym wraz z Komisją Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisją Oświaty, 

Kultury i Zdrowia dokonała analizy: sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy 

Osieczna za 2017 rok, informacji o stanie mienia Miasta i Gminy Osieczna według stanu na 

dzień 31 grudnia 2017 r. oraz sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego 

instytucji kultury za 2017 rok. Komisje po analizie i dyskusji powyższych materiałów 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniowały wykonanie budżetu Miasta i Gminy Osieczna za 2017 

rok. W wolnych głosach i wnioskach poinformowano o: 

- piśmie Dyrektora Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Lesznie dotyczącym 

udzielenia wsparcia finansowego na zakup aparatury i sprzętu medycznego do opieki nad 

matką i dzieckiem oraz kobietą w ciąży, 

- przekazaniu przez Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska w Poznaniu skargi do Rady 

Miejskiej w Osiecznej, 

- planowanych obchodach 100-lecia niepodległości przez samorządy powiatu 

leszczyńskiego, 

- otwarciu ofert w przetargu na budowę sieci kanalizacji sanitarnej w Świerczynie, 

Grodzisku i Łoniewie.  
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Dziękuję. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów                         

i Budżetu Rady Miejskiej w Osiecznej stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Zamykam punkt 9. Otwieram punkt 10.  

Ad. 10. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta i Gminy 

Osieczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Proszę Pana Burmistrza o złożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Proszę.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

W okresie międzysesyjnym, tj. od 13 kwietnia do 17 maja 2018 r. wydałem zarządzenia                    

w następujących sprawach:  

1) zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy Osieczna na 2018 rok, 

2) ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego, 

3) przeznaczenia do sprzedaży praw majątkowych do nakładów budowlanych, 

4) przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży (x3), 

5) przeznaczenia nieruchomości do wydzierżawienia, 

6) wprowadzenia regulaminu okresowej oceny pracowników Urzędu Miasta i Gminy                    

w Osiecznej. 

Uczestniczyłem w: 

1) gminnych obchodach Święta Konstytucji 3 Maja, 

2) obchodach Dnia Pamięci Ofiar Zbrodni Katyńskiej w Szkole Podstawowej w Osiecznej, 

3) spotkaniu z Dyrektorem Maciejewskim z firmy INEA w sprawie budowy sieci 

światłowodowej w naszej Gminie oraz wniosku-prośby o rewizję stawek za zajęcie pasa 

drogowego. Umówiliśmy się z Panem Dyrektorem, że przedstawi propozycje, które mają 

zmierzać do objęcia światłowodową siecią wszystkich miejscowości naszej Gminy a my 

chętnie będziemy rozmawiać z Wysoką Radą o zmianie stawek za zajęcie pasa, w tym 

konkretnym przypadku dotyczącym sieci światłowodowej,  

4) spotkaniu z Dyrektorami Szkół i Przedszkoli z terenu Gminy. Jak co roku o tej porze jest 

to kwestia przygotowania arkuszu organizacji, które będą obowiązywać od nowego roku 

szkolnego. Przedstawiliśmy sobie plany, pomysły i wspólne uzgodnienia, 

5) posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej, 

6) VIII Zawodach w Powożeniu Zaprzęgami o Puchar Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna 

w Jeziorkach. 

Informuję, że: 

1) spotkałem się z druhami-strażakami OSP Osieczna, którzy ratowali tonącego w Jeziorze 

Łoniewskim mężczyznę, 

2) rozstrzygnięto postępowanie o zamówienie publiczne w trybie przetargu 

nieograniczonego na dokończenie budowy sieci kanalizacji sanitarnej dla miejscowości 

Świerczyna, Grodzisko i Łoniewo. Na poprzedniej sesji informowałem Wysoką Radę, że 

w ramach jednego postępowania wyodrębniono trzy części umożliwiając potencjalnym 

oferentom dowolny wybór, na którą część zdecydują się składać ofertę, nie ograniczając 

im jednocześnie możliwości do składania ofert na wszystkie trzy części. Do przetargu 

przystąpiło 3 oferentów. Dla dokończenia kanalizacji w Świerczynie i pobudowaniu 

kanalizacji w Łoniewie najkorzystniejszą ofertę przedstawiła firma Complex Instal 

Marcin Grygier ze Śremu. Dla dokończenia kanalizacji w Grodzisku najkorzystniejszą 

ofertę przedstawiło Przedsiębiorstwo Handlowo Usługowe Chod-Dróg Andrzejewski 

Przemysław z Krobi. Ogólna wartość robót pozostających do wykonania wynosi ponad 

12.300.000 zł brutto. Przyjęty przez wykonawców termin zakończenia prac to koniec 

października tego roku, 
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3) zawieszony został odbiór techniczny pobudowanego budynku Centrum Kultury                           

i Biblioteki w Osiecznej, w zakresie objętym kontraktem. Powodem zawieszenia odbioru 

jest brak gazu, bez którego nie ma  możliwości rozruchu kotłowni, rozruchu urządzeń                  

w kuchni oraz regulacji central wentylacyjnych. Według zapewnień wykonawcy 

działającego na zlecenie spółki gazowniczej, z którą mamy podpisaną umowę na 

wykonanie przyłącza gazowego, zagazowanie przedmiotowego odcinka gazociągu 

nastąpi w pierwszej dekadzie czerwca, po czym będzie można podpisać umowę na 

dostawę – sprzedaż gazu dla wykonanego przyłącza, a następnie dokończyć prace 

odbiorowe. Trwają prace związane z zagospodarowaniem terenu wokół pobudowanego 

budynku, 

4) po przedstawieniu argumentów przez Wykonawcę robót związanych z przebudową                       

i rozbudową oczyszczalni ścieków w Osiecznej, wykorzystując zapisy treści umowy, 

wydłużony został termin zakończenia robót do dnia 30 czerwca br. Obecnie na budowie 

prace koncentrują się głównie na zagospodarowaniu terenu, a właściwie na jego 

porządkowaniu oraz przeprowadzaniu rozruchu technologicznego zamontowanych 

poszczególnych urządzeń. Wysoka Rado, Szanowni Goście, Panie i Panowie Sołtysi 

myślę, że skorzystając z możliwości zobaczenia tej inwestycji jak już zostanie 

zakończona oddana do eksploatacji, w naszej ocenie warto zobaczyć w jakich warunkach, 

na podstawie jakich rozwiązań technologicznych oczyszczanie ścieków, nieczystości 

płynnych w naszej oczyszczalni właściwie już się dzieje a po zakończeniu będzie już 

realizowane na roboczo,  

5) na dzień 29 maja br. wyznaczono przeprowadzenie postępowania w trybie przetargu 

nieograniczonego ustnego dotyczącego sprzedaży mieszkania przy ul. Kościuszki nr 11  

w Osiecznej. Przetarg ten poprzedzony został długotrwałą procedurą prawną, 

6) na ogłoszony przetarg dotyczący modernizacji dróg gminnych o nawierzchni asfaltowej                           

w miejscowościach Kąkolewo, Kąty, Osieczna, Świerczyna i Ziemnice, w oznaczonym 

terminie, oferty zgłosiło 3 wykonawców. Najkorzystniejszą przedstawiło 

Przedsiębiorstwo Drogi i Ulice Sp. z o.o. z Leszna. Wartość robót to kwota ponad                    

970 tys. zł brutto. Umowa na realizację prac została już podpisana. Termin realizacji tych 

zadań to koniec sierpnia tego roku, 

7) po przekazaniu drewna opałowego osobom korzystającym z pomocy naszego OPS-u, 

aktualnie trwa sprzedaż pozostałego, zgromadzonego zimą drewna. Należy stwierdzić, że 

nie notujemy większego zainteresowania kupnem. Do sprzedaży pozostaje znacząca jego 

ilość. Podobnie nie było zainteresowania na kupno drewna wielkogabarytowego, co roku 

sytuacja się powtarza, ponieważ mam takie uprawnienie obniżamy cenę wyjściową. Do 

tej pory znajdowaliśmy kupców, jak będzie w tym roku zobaczymy,  

8) w dalszym ciągu toczy się postępowanie administracyjne dotyczące: budowy nowej 

wieży widokowej, przebudowy kolektora kanalizacji sanitarnej łączącego 

przepompownię ścieków na terenie letniska w Osiecznej, z siecią znajdującą się                               

w ul. M. Skłodowskiej – Curie, budowy sieci kanalizacji sanitarnej dla Stanisławówki, 

rozbudowy sieci wodociągowej w Grodzisku, rozbudowy sieci wodociągowej                            

w Dobramyśli, 

9) na przełomie kwietnia i maja przy pomocy równiarki, na terenie miejscowości, których 

sołtysi zgłosili taką potrzebę, wyrównane zostały drogi gminne o nawierzchni gruntowej, 

10) ponadto: w świetlicy w Wojnowicach dokonano wymiany podłogi sceny i podłogi na sali,             

w części, na której drewniana podłoga występuje, w budynku mieszkalnym przy                          

ul. Kościuszki nr 3 odmalowano schody, po awarii instalacji elektrycznej, w świetlicy                 

w Popowie Wonieskim dokończono prace elewacyjne, przebudowano wejście do 

Biblioteki w Osiecznej, wyremontowano chodnik na ul. Jabłonkowej w Kąkolewie. Prace 

wykonali pracownicy zatrudnieni w Urzędzie Miasta i Gminy, 
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11) w ramach rewitalizacji centrum Osiecznej aktualnie trwa przebudowa ul. Mała Kościelna. 

Zgodnie z zaleceniem Wielkopolskiego Konserwatora Zabytków Delegatura w Lesznie, 

nawierzchnia jezdni układana jest z kamienia polnego, a chodniki z kostki betonowej, 

12) aktualnie występuje intensywny wzrost traw, stąd część pracowników codziennie kosi 

trawę przy świetlicach oraz rowach przy drogach gminnych. Trwają także nasadzenia 

kwiatów na zieleńcach, a także w donicach znajdujących się w poszczególnych 

miejscowościach Gminy. W Drzeczkowie zlikwidowano część ligustru, a w jego miejsce 

posadzono nowe krzewy. Wzdłuż nowych nasadzeń pobudowano chodnik z kostki 

betonowej. 

Przygotowujemy program udzielania dotacji z budżetu Gminy na wymianę źródła ciepła,                     

o czym wspomniał Pan Przewodniczący. Po opracowaniu i przygotowaniu przedłożymy 

Państwu projekt programu. Procedujemy wynajem zamiatarki, która po uzgodnieniu 

warunków technicznych i finansowych wyczyści ulice w Osiecznej, zwłaszcza przy 

krawężnikach. Nie wykluczam, że będziemy się zastanawiać czy, gdzie i w jakim czasie 

wykonać takie usługi w innych miejscowościach naszej Gminy. Nie jestem zwolennikiem 

takich rozwiązań ale mamy taką sytuację, o czym wspomniał Pan Przewodniczący oraz Pan 

Radny Kozak mówił na posiedzeniu Komisji, nad czym ubolewam, że coraz mniej 

mieszkańców dba o otoczenie nie tylko swojej posesji ale również o teren przy drodze.                    

W pierwszej kolejności zamiatarka będzie pracować w Osiecznej, bo w tej miejscowości 

skala problemu jest największa, a później zastanowimy się co dalej. Na bieżąco spotykałem 

się z kadrą kierowniczą Urzędu. Przygotowałem projekty uchwał, które przedstawił Pan 

Przewodniczący w porządku obrad. Dziękuję.  

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z działalności międzysesyjnej stanowi załącznik                 

nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy są pytania do części sprawozdawczej? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 

10. Otwieram punkt 11.  

Ad. 11. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Osieczna                                   

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2017 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 11 mamy sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Osieczna                                   

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2017 roku. Sprawozdanie otrzymaliśmy w formie pisemnej. Czy są pytania do 

jego treści? Nie widzę. Dziękuję. Stwierdzam, że sprawozdanie z realizacji programu 

współpracy Gminy Osieczna z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2017 roku zostało Wysokiej Radzie 

przedstawione i w związku z tym stwierdzam, że punkt 11 został zrealizowany.  

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Osieczna z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego             

w 2017 roku stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 11. Otwieram punkt 12.  

Ad. 12. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 

Miasta i Gminy za rok 2017 wraz z informacją o stanie mienia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Punkt 12 porządku brzmi rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania 

budżetu Miasta i Gminy za rok 2017 wraz z informacją o stanie mienia. Od kilku tygodni 

Rada Miejska po otrzymaniu sprawozdania czyta materiały, analizuje spotykając się na 

Komisjach. W związku z tym, że powyższy punkt jest wymagany prawem na sesji 
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absolutoryjnej, to mamy go w porządku obrad i realizujemy. Czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. Dziękuję. Przypominam, że w dalszej części 

obrad mamy jeszcze punkt dotyczący dokonania oceny sprawozdania z wykonania budżetu. 

Ponieważ nie widzę chętnych do zabrania głosu informuję i stwierdzam, że Rada Miejska                    

w Osiecznej rozpatrzyła sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta 

i Gminy za rok 2017 wraz z załączoną informacją o stanie mienia.  

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Osieczna za rok 2017 wraz z informacją 

o stanie mienia jednostki stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 12. Otwieram punkt 13.  

Ad. 13. Zapoznanie z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 

2017 wraz z informacją o stanie mienia i objaśnieniami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Jeśli wśród Państwa Radnych nie ma innego zdania, to proszę żebyśmy w tym punkcie  

ograniczyli się do przedstawienia najważniejszych zapisów i tez ujętych w opinii                                 

o sprawozdaniu wyrażonej przez RIO. Panią Skarbnik proszę o zapoznanie z uchwałą Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii                          

o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2017 wraz z informacją o stanie mienia                          

i objaśnieniami. Proszę. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pani Hanna Smektała: 

Uchwała nr SO-0954/43/12/Ln/2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 19 kwietnia 2018 r. w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu                            

z wykonania budżetu Gminy Osieczna za rok 2017 wraz z informacją o stanie mienia 

jednostki samorządu terytorialnego. Skład Orzekający wyznaczony zarządzeniem nr 4/2016 

Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 28 stycznia 2016 r. ze zmianami 

w osobach: Przewodnicząca Danuta Szczepańska, członkowie Zdzisław Drost i Beata 

Rodewald-Łaszkowska działając na podstawie odpowiednich przepisów wydają opinię 

pozytywną. Uzasadnienie. Przedmiotem badania stanowiącym podstawę do wydania 

niniejszej opinii było sprawozdanie roczne z realizacji budżetu Gminy Osieczna w roku 2017 

wraz z informacją o stanie mienia. Skład Orzekający zapoznał się także z uchwałą budżetową 

oraz ze sprawozdaniami budżetowymi. Przedłożone sprawozdanie zawiera część opisową                    

i tabelaryczną. Analiza porównawcza prezentowanych danych w sprawozdaniu z wykonania 

budżetu z kwotami zawartymi w przedłożonych sprawozdaniach wykazała zgodność kwot 

planowanych i wykonanych. Na podstawie przeprowadzonego badania Skład ustalił, że 

budżet za rok 2017 został wykonany deficytem budżetowym w kwocie 6.367.388,23 zł. 

Dochody wykonano w 100,62% a wydatki w 92,97%. Dochody z opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi zrealizowano w kwocie 1.110.890,88 zł natomiast wydatki                             

w wysokości 1.236.794,98 zł. Dochody bieżące wykonano w kwocie wyższej niż wydatki 

bieżące, co spełniało wymóg z ustawy o finansach publicznych. Przychody zrealizowano                   

w kwocie ponad 11.000.000,00 zł z tytułu zaciągniętych pożyczek, z nadwyżki budżetowej 

oraz wolnych środków. Rada podjęła uchwałę o zaciągnięciu pożyczek z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Skład wydał opinię pozytywną                         

o zaciągnięciu wyżej wymienionych pożyczek. Rozchody Gminy wynosiły 340.000,00 zł,                  

w tym 80.000,00 zł wartość umorzonej pożyczki. Dane te potwierdza sprawozdanie Rb-NDS                       

o nadwyżce/deficycie. Jednostka posiadała zobowiązania w kwocie ponad 5.632.000,00 zł, co 

stanowiło 13,43% wykonanych dochodów. Skład Orzekający przypomina, że dochody                             

z tytułu opłat za zezwolenia wydawane na sprzedaż napojów alkoholowych mogą być 

wydatkowane tylko i wyłącznie na zadania związane z gminnymi programami profilaktyki 

rozwiązywania problemów lub zadania realizowane przez placówki wsparcia dziennego.                     
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W wyniku analizy sprawozdania nie stwierdzono przypadków przekroczenia planowanych 

wydatków. Stwierdzono, że suma wykonania wydatków i zobowiązań przekracza plan                       

w zakresie wydatków, które zapewniają ciągłość działania jednostki i z których wynikające 

płatności wykraczają poza rok budżetowy. Skład Orzekający stwierdził, że poniesione zostały 

wydatki związane z wypłatą odsetek, które dotyczyły między innymi odsetek od dotacji 

wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem, wypłaconych dotacji ze środków budżetu 

państwa świadczeń wychowawczych i świadczeń rodzinnych. Przedłożone sprawozdanie 

zawiera dane wymagane przepisami o finansach publicznych. Załączona informacja o stanie 

mienia przedstawia dane dotyczące przysługujących jednostce praw własności, mienia 

gminnego w podziale na jednostki organizacyjne, zasobu mieszkaniowego oraz dane                           

o zmianach. Skład Orzekający wskazuje, że ustawa o finansach publicznych wymaga 

przedstawienia danych o zmianach w stanie mienia komunalnego od dnia złożenia 

poprzedniej informacji. Mając powyższe na uwadze postanowiono jak w sentencji. Podpis 

Przewodniczącej Składu Orzekającego Danuty Szczepańskiej. Dziękuję.  

Uchwała nr SO-0955/20/12/Ln/2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 19 kwietnia 2018 r., stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Pani Skarbnik za przedstawienie opinii RIO o sprawozdaniu finansowym. Komisja 

Rewizyjna na jednym z posiedzeń sformułowała wniosek i opinię w sprawie udzielenia 

absolutorium. Zamykam punkt 13. Otwieram punkt 14. 

Ad. 14. Przedstawienie wniosku i opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Osiecznej                         

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
O przedstawienie wniosku i opinii Komisji Rewizyjnej proszę Panią Przewodniczącą Renatę 

Helińską. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Renata Helińska:  

Dziękuję. Szanowni Państwo! Komisja na jednym z posiedzeń opracowała wniosek                             

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna, który 

przedstawię. Działając na podstawie odpowiednich przepisów o samorządzie gminnym 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miejskiej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Osieczna za wykonanie budżetu za rok 2017. Uzasadnienie. Komisja 

Rewizyjna Rady Miejskiej na posiedzeniu w dniu 7 maja 2018 roku wydała opinię pozytywną 

w sprawie wykonania budżetu Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok, która stanowi 

uzasadnienie dla niniejszego wniosku. Opierając się na wynikach przeprowadzonych                              

w trakcie roku kontroli, po szczegółowym rozpatrzeniu sprawozdania z wykonania budżetu, 

informacji o stanie mienia, sprawozdania finansowego oraz po zapoznaniu się z uchwałą 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 19 kwietnia 2018 

roku w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Osieczna za 

rok 2017 wraz z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego Komisja 

pozytywnie ocenia wykonanie budżetu za rok 2017. Szczegółowa wiedza jaką Komisja 

pozyskała w trakcie roku oraz analiza materiału opisowego i dokumentów przedstawionych 

Komisji do kontroli pozwala z całym przekonaniem pozytywnie ocenić wykonanie budżetu 

przez Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna i tym samym wnioskować o udzielenie 

absolutorium. W głosowaniu nad wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta       

i Gminy Osieczna za wykonanie budżetu za 2017 rok, które odbyło się 7 maja 2018 r., obecni 

na posiedzeniu członkowie Komisji Rewizyjnej głosowali następująco: 3 osoby „za” 

wnioskiem, 0 osób „przeciw” wnioskowi i 0 osób „wstrzymujących się”. Wniosek został 

przyjęty jednomyślnie. Komisja wnioskuje o udzielenie absolutorium. W ślad za 

przedstawionym wnioskiem Komisja wypracowała opinię. Opinia jest pokłosiem tego nad 

czym Komisja pracowała przez cały ubiegły rok. Wszystkie posiedzenia, które poświęcone 
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były wszelkiego rodzaju kontrolom zostały opisane. Kontrole przeprowadzone w ciągu roku 

przez Komisję zawiera sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za ubiegły rok. 

Dodatkowo Komisja zapoznała się z dokumentami takimi jak: sprawozdanie z wykonania 

budżetu, które zostało wsparte bilansami, sprawozdaniami finansowymi. Wszystkie dane 

zostały przez Komisję zweryfikowane i po rozpatrzeniu sprawozdania stwierdziliśmy, że 

zarówno dochody jak i wydatki zostały wykonane prawidłowo. Planowane dochody zostały 

wykonane w ponad 100%. Natomiast planowane wydatki w 92,97%. Ponadto w uzasadnieniu 

w zestawieniu tabelarycznym przedstawiliśmy pozycje wykonania budżetu. Opinia i wniosek 

Komisji jest do Państwa wglądu. Zmiany w budżecie zostały dokonane 10 uchwałami Rady 

Miejskiej w Osiecznej i 21 zarządzeniami Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna. Bilans 

jednostki budżetowej po stronie aktywów i pasywów wykazuje prawidłowe kwoty. Wszystko 

co jest zawarte w dokumentacji, jest zgodne ze stanem faktycznym. Komisja zweryfikowała 

wszystkie dane. Reasumując, pozwolę sobie przeczytać opinię Komisji. Komisja Rewizyjna, 

po rozpatrzeniu sprawozdań finansowych, sprawozdania z wykonania budżetu, informacji                   

o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego oraz po zapoznaniu się z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu dotyczącą sprawozdania z wykonania budżetu, 

opiniuje pozytywnie wykonanie przez Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna budżetu za 2017 

rok. Dziękuję. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Osiecznej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Osiecznej o wykonaniu budżetu Miasta                        

i Gminy Osieczna za 2017 rok stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Zamykam punkt 14. W kolejnym punkcie porządku obrad zapoznamy się z uchwałą 

Składu Orzekającego RIO w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej.  

Ad. 15. Zapoznanie z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                           

w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Osiecznej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna  

z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 2017.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Wniosek wraz z opinią Komisji Rewizyjnej jest opiniowany przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową. Proszę Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Panią Renatę Helińską                               

o przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Osiecznej w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy z tytułu wykonania budżetu Gminy za 

rok 2017. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Renata Helińska: 

Dziękuję. Stosowna uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                        

w Poznaniu z dnia 11 maja 2018 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Osiecznej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 2017. W trzyosobowym składzie 

Skład Orzekający działając na podstawie stosownych przepisów w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna z wykonania budżetu wyraża 

następującą opinię. Zapis art. 18a ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym nakłada na komisję 

rewizyjną obowiązek dokonania oceny i wydania opinii o wykonaniu budżetu gminy                                  

i w oparciu o tą ocenę wystąpienia do rady gminy z wnioskiem w sprawie udzielenia bądź 

nieudzielenia absolutorium burmistrzowi. W myśl stosownych przepisów o finansach 

publicznych komisja rewizyjna przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu 

terytorialnego, w terminie do dnia 15 czerwca roku następującego po roku budżetowym, 

wniosek w sprawie absolutorium dla zarządu. Przedłożony przez Przewodniczącego Rady 
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Miejskiej w Osiecznej wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium za 2017 rok 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna skierowany został do Rady Gminy, zawiera 

uzasadnienie oraz został podpisany przez wszystkich członków Komisji obecnych na 

posiedzeniu Komisji. Wniosek został podpisany przez trzech członków. Jeden z członków był 

nieobecny. Do wniosku załączona została opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu 

Miasta i Gminy Osieczna 2017 roku. W uzasadnieniu wniosku Komisja Rewizyjna 

stwierdziła to, co wcześniej Państwu przedstawiłam jako uzasadnienie i co 

przeanalizowaliśmy. Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej powielił zawarte                  

w opinii Komisji przeprowadzone przez Komisję Rewizyjną kontrole. Mając na uwadze to, co 

zostało przedstawione przez Komisję Rewizyjną Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu wyraża opinię, że wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

Osieczna w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna                           

z wykonania budżetu Gminy za 2017 r. został podjęty i uzasadniony zgodnie z wymogami 

prawa. Dziękuję. 

Uchwała nr SO-0955/20/12/Ln/2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 11 maja 2018 r. stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Zamykam punkt 15. Otwieram punkt 16.  

Ad. 16. Dokonanie oceny sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy za rok 

2017 przez Radnych.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 16 mamy kolejny raz okazję do dokonania oceny sprawozdania z wykonania 

budżetu Miasta i Gminy za rok 2017 przez Radnych Rady Miejskiej. Zatem zapraszam 

Państwa, jak zawsze do wyrażania opinii, dokonywania ocen i stwierdzam, że dyskusja,  

oceny i wyrażanie opinii miało miejsce już przy kilku okazjach, ostatnio na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Miejskiej, co jest zawarte w protokołach z tych 

posiedzeń. Punkt ten jest wymagany prawem i jeśli ktoś z Państwa Radnych chce wyrazić 

swoją opinię, to zapraszam do zabrania głosu. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Pani Radna Renata Helińska. Proszę. 

Radna Rady Miejskiej Pani Renata Helińska: 

Przepracowaliśmy ten temat na Komisji Rewizyjnej również na posiedzeniu wspólnych 

Komisji. Dzisiaj, w obecności naszych Szanownych Państwa Sołtysów pozwolę sobie 

podsumować to, co mówiliśmy na posiedzeniach Komisji. Budżet ambitny, wysoki został 

zrealizowany w 100% i jak co roku nie był planowany na wyrost. Plany budżetu jak co roku 

są na realnym poziomie. Dzięki pracy Pana Burmistrza, współpracowników i pracowników 

był realizowany krok po kroku. Jeśli jakieś zadanie nie zostało zrealizowane, to                                      

z przyczyn niezależnych od realizującego budżet, takich zadań jest niewiele. Uważam, że 

możemy być dumni z tego budżetu i cieszyć się, że dane nam jest pracować przy takim 

budżecie, w takich czasach w jakich jesteśmy, gdzie sytuacja finansowa Gminy jest bardzo 

dobra. Gmina jest w bardzo dobrej kondycji finansowej. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Radna Rady Miejskiej Pani Zofia Biała. Proszę.   

Radna Rady Miejskiej Pani Zofia Biała: 

Chciałam potwierdzić to, co powiedziała moja przedmówczyni. W obecności Państwa 

Sołtysów chciałabym powiedzieć, że swoją opinię o wykonaniu budżetu za 2017 rok  

wyraziłam na wspólnym posiedzeniu Komisji. Moim zdaniem jest to kolejny dobry budżet. 

Należą się podziękowania począwszy od Pana Burmistrza, tak jak powiedziałam na Komisji 

od najniższego do najwyższego szczebla, dla tych którzy nad tym budżetem pracowali. 

Myślę, że możemy być dumni, że jesteśmy mieszkańcami tej Gminy. Jeśli ktoś jest 

niezadowolony, czy ma żądania, oczekiwania, które w danym momencie nie są spełnione, to 
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potrzeba cierpliwości i dawania również czegoś od siebie. Myślę, że możemy cieszyć się                       

z tego i dziękować losowi, że mieszkamy w tym miejscu, że to jest nasz czas i dbać o naszą 

małą ojczyznę oraz wzajemnie się szanować. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Kto z Państwa Radnych jeszcze chciałby zabrać głos? Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Mirosław Forszpaniak. Proszę.   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Mirosław Forszpaniak: 

Szanowni Państwo! Jestem również członkiem Komisji Rewizyjnej i to co powiedziała 

Przewodnicząca Pani Renata Helińska jest prawdą. Chciałbym podkreślić, że budżet 2017 

roku był ambitny. Przytoczę tylko kilka punktów, na które inwestycje poszło najwięcej 

pieniędzy. Są to przede wszystkim: budowa kanalizacji sanitarnej Świerczyna-Grodzisko-

Łoniewo, przebudowa wraz z rozbudową oczyszczalni ścieków w Osiecznej, 

termomodernizacja obiektów szkolnych w Osiecznej i Świerczynie, budowa Centrum Kultury 

i Biblioteki w Osiecznej, którego otwarcie będzie w roku bieżącym. Te inwestycje były 

priorytetami budżetu roku 2017. Dziękuję.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Kto z Państwa Radnych jeszcze chciałby zabrać głos? Radny Rady Miejskiej Pan 

Robert Skrzypek. Proszę.   

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Wszyscy jesteśmy zadowoleni, że ten plan udało nam się zrealizować. Jako Gmina mamy taki 

budżet, że nie jeden powiat by nam go pozazdrościł i również jego wykonania. Trzeba dodać 

informację o pozyskaniu środków zewnętrznych, za które należą się podziękowania Panu 

Burmistrzowi i pracownikom. Pozyskaliśmy duże kwoty środków zewnętrznych, życzmy 

sobie aby dalsze działania Gminy szły w tym kierunku i były tak owocne jak do tej pory. 

Dziękuję.      

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Kto z Państwa Radnych jeszcze chciałby zabrać głos? Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Zbigniew Demski. Proszę.   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Demski: 

Chciałbym zwrócić uwagę, że jak co roku, projekt budżetu został bardzo racjonalnie 

skonstruowany, a że władzę wykonawczą mamy kompetentną i fachową więc nie było 

problemów z wykonaniem tego ambitnego budżetu. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Kto jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. Dziękuję. 

Zrealizowaliśmy punkt 16. Przystępujemy do realizacji punktu 17. 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Osieczna             

za 2017 rok.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:    
W punkcie 17 mamy projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Osieczna za 2017 

rok. Przedstawiam projekt uchwały w tej sprawie. Uchwała w sprawie rozpatrzenia                              

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. 

Dziękuję. Czytam projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej                         

z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok. Na 

podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje: 

§ 1. Po rozpatrzeniu zatwierdza się sprawozdanie finansowe wraz  ze  sprawozdaniem                          

z  wykonania budżetu Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok.  
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§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały, proszę 

podnieść rękę - 12 głosów. Kto jest przeciw? - 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? - 0 

głosów. Dziękuję. Stwierdzam, że uchwała została podjęta jednomyślnie. Rada Miejska                     

w Osiecznej w obecności 12 Radnych podjęła uchwałę Nr XXXV/296/2018 z dnia 17 maja 

2018 r. w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok, która stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:    
Zamykam punkt 17 porządku obrad. Otwieram punkt 18. 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta                     

i Gminy Osieczna z tytułu wykonania budżetu Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok.                 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:    
Druk numer 299, to projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

i Gminy Osieczna z tytułu wykonania budżetu Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok.                

Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna z tytułu wykonania budżetu 

Miasta i Gminy Osieczna za 2017 rok. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska 

w Osiecznej uchwala, co następuje: 

§ 1. Udziela się  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy Osieczna  absolutorium  z  tytułu wykonania 

budżetu Miasta i Gminy za 2017 rok.  

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały, proszę podnieść rękę - 12 głosów. Kto 

jest przeciw? - 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? - 0 głosów. Dziękuję. Stwierdzam, że 

uchwała została podjęta jednomyślnie. Rada Miejska w Osiecznej w obecności 12 Radnych 

podjęła uchwałę Nr XXXV/297/2018 z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna z tytułu wykonania budżetu Miasta                     

i Gminy Osieczna za 2017 rok, która stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:  
Serdecznie gratulujemy Panu Burmistrzowi, pracownikom, współpracownikom świetnie 

zrealizowanego założeń planu roku 2017. Pan Burmistrz. Proszę. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Szanowni Państwo, Wysoka Rado! Dziękuję Paniom i Panom Radnym za udzielone 

absolutorium. Za to, że uznaliście, iż zasłużyliśmy na taką pozytywną ocenę. Ważnym jest też 

to, że sto procent obecnego na dzisiejszej sesji składu Rady Miejskiej jednogłośnie podjęło 

uchwałę w sprawie absolutorium za rok 2017. Ten fakt ma też dla nas znaczenie. Zatem nie 

kryjąc zadowolenia, dziękuję Państwu Radnym, Państwu Sołtysom, pracownikom Urzędu, 

moim najbliższym współpracownikom. To jest nasza wspólna praca i nie obawiam się 

powiedzieć – nasz wspólny sukces i oby ocena tego co robimy w 2018 roku, która zostanie 

dokonana w kolejnym roku była podobna, czego sobie wspólnie życzmy. My z naszej strony 

dołożymy wszelkich starań, co już się dzieje od pięciu miesięcy, żeby rok budżetowy 2018 

zakończyć podobnym, w moim przekonaniu dobrym stylu. Dziękuję.         

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Pan Burmistrz wspomniał o akceptacji uchwały przez wszystkich obecnych 

Radnych na sesji. Na początku sesji poinformowałem o nieobecności trzech Radnych na 

dzisiejszych obradach. Pan Radny Dariusz Bojek o godzinie 13.20 napisał do mnie sms-a 

rozumiem, że jego treść jest do przekazania. Cytuję. Przepraszam ale nie dotrę bo jestem                  

w Szkole w Osiecznej do 17.00. W kolejnym sms-ie napisał. Zapraszam Radnych po sesji do 

odwiedzenia naukobusa. Jeszcze raz składam gratulacje i zamykam procedurę dotyczącą 
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absolutorium. Zrealizowaliśmy punkt 18. Ogłaszam, że w obradach XXXV sesji nastąpi                    

10 minutowa 

P R Z E R W A. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Wznawiam obrad XXXV sesji po przerwie. Otwieram punkt 19 porządku obrad. 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/287/2018 Rady 

Miejskiej w Osiecznej z dnia 22 marca 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie 

od Skarbu Państwa – Starosty Leszczyńskiego na podstawie umowy darowizny prawa 

własności nieruchomości położonych w obrębie Świerczyna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/287/2018 Rady Miejskiej w Osiecznej 

z dnia 22 marca 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Skarbu Państwa                          

– Starosty Leszczyńskiego na podstawie umowy darowizny prawa własności nieruchomości 

położonych w obrębie Świerczyna. Panie mecenasie, proszę o wyjaśnienie powodu, dla 

którego zmieniamy powyższą uchwałę. 

Radca prawny Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Omyłkowo w podjętej uchwale wpisano numer działki, winno być 490/16 a było 490/19.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt 

uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 17 maja 2018 r.                          

w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/287/2018 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia                  

22 marca 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Skarbu Państwa – Starosty 

Leszczyńskiego na podstawie umowy darowizny prawa własności nieruchomości położonych 

w obrębie Świerczyna. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej 

uchwala, co następuje: 
§ 1. W § 1 uchwały nr XXXIII/287/2018 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 22 marca 2018 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Skarbu Państwa – Starosty Leszczyńskiego na 

podstawie umowy darowizny prawa własności nieruchomości położonych w obrębie 

Świerczyna pkt 1 otrzymuje brzmienie:   

1) działka nr 490/16 o powierzchni 0,2272 ha. 

§ 2.  Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie                        

zmiany uchwały nr XXXIII/287/2018 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 22 marca 2018 r.                 

w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Skarbu Państwa – Starosty Leszczyńskiego na 

podstawie umowy darowizny prawa własności nieruchomości położonych w obrębie 

Świerczyna w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 12 głosów. Kto jest 

przeciw? – 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta jednomyślnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 12 Radnych podjęła uchwałę nr XXXV/298/2018                    

z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/287/2018 Rady Miejskiej                

w Osiecznej z dnia 22 marca 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Skarbu 

Państwa – Starosty Leszczyńskiego na podstawie umowy darowizny prawa własności 

nieruchomości położonych w obrębie Świerczyna, która stanowi załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 19. Otwieram punkt 20 porządku obrad. 

Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Osieczna na 

2018 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Projekt uchwały w powyższej sprawie otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem, natomiast przed 

sesją załącznik graficzny przedstawiający kąpielisko. W związku z tym dotychczasowa treść 

§ 2 projektu uchwały stanowić będzie ustęp 1 i dodaje się ustęp 2 o następującym brzmieniu: 

„2. Lokalizację kąpieliska, o którym mowa w ust. 1 określono w załączniku nr 1 do niniejszej 

uchwały.” Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam 

projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 17 maja 2018 r. 

w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Osieczna na 2018 rok. Na podstawie 

odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje: 

§ 1. Wpisać kąpielisko na Jeziorze Łoniewskim na terenie letniska w Osiecznej przy ulicy 

Gostyńskiej 5A do wykazu kąpielisk Gminy Osieczna na 2018 rok.  

§ 2. 1. Kąpielisko zlokalizowane na terenie letniska w Osiecznej przy ulicy Gostyńskiej to 

wydzielony i oznakowany fragment wód powierzchniowych z przewidywaną liczbą 450 osób 

korzystających dziennie z kąpieliska.  

2. Lokalizację kąpieliska, o którym mowa w ust. 1 określono w załączniku nr 1 do niniejszej 

uchwały. 

§ 3. Ustala się sezon kąpielowy na 2018 rok na terenie Gminy Osieczna w okresie od dnia                  

25 czerwca 2018 r. do dnia 31 sierpnia 2018 r. 

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

§ 5. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni  od  dnia  ogłoszenia  w  Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie                        

wykazu kąpielisk na terenie Gminy Osieczna na 2018 rok w przedstawionym brzmieniu, 

proszę podnieść rękę – 12 głosów. Kto jest przeciw? – 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? 

– 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 12 Radnych podjęła uchwałę nr XXXV/299/2018                    

z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Osieczna na 2018 rok, 

która stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 20. Otwieram punkt 21. 

Ad. 21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Miasta i Gminy Osieczna na lata 2018 – 2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 21 mamy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Miasta i Gminy Osieczna na lata 2018 – 2023. Dokument jest obszerny                           

i zawiera wszystkie niezbędne zapisy wymagane prawem do ubiegania się o dofinansowanie. 

Przeprowadzono procedurę obejmującą konsultacje, spotkania, czas na wnoszenie uwag, 

dyskusja, itd. Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam 

projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 17 maja 2018 r. 

w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Osieczna na lata 

2018 – 2023. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co 

następuje: 

§ 1. Przyjmuje się Lokalny Program Rewitalizacji Miasta i Gminy Osieczna na lata                     

2018 - 2023, stanowiący załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie                        

przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Osieczna na lata 2018 – 2023                

w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 12 głosów. Kto jest przeciw?                           
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– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednomyślnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 12 Radnych podjęła uchwałę nr XXXV/300/2018                    

z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta                          

i Gminy Osieczna na lata 2018 – 2023, która stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 21. W punkcie 22 mamy podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na 

których znajdują się domki letniskowe wykorzystywane jedynie przez część roku. 

Ad. 22. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się 

domki letniskowe wykorzystywane jedynie przez część roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Do projektu uchwały dołączono uzasadnienie. Czego dotyczy zmiana uchwały, która 

obowiązuje do tej pory? 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Zmiana dotyczy wysokości dotychczas obowiązujących stawek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam 

projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 17 maja 2018 r. 

w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe wykorzystywane jedynie przez 

część roku. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co 

następuje:  

§ 1. 1. Ustala się ryczałtową stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe, wykorzystywane jedynie przez 

część roku, jeżeli odpady są zbierane i odbierane w sposób selektywny - w wysokości                      

118,00 zł rocznie za jeden domek letniskowy. 

 2. Ustala się ryczałtową stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe, wykorzystywane jedynie przez 

część roku, jeżeli odpady nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny - w wysokości 

133,00 zł rocznie za jeden domek letniskowy. 

§ 2. Traci moc uchwała z dnia 26 marca 2015 r. Rady Miejskiej  w Osiecznej w sprawie 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe wykorzystywane jedynie przez 

część roku. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie                                       

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe wykorzystywane jedynie przez 

część roku w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 12 głosów. Kto jest 

przeciw?  – 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta jednomyślnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 12 Radnych podjęła uchwałę nr XXXV/301/2018                    

z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe 
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wykorzystywane jedynie przez część roku, która stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 22. Otwieram punkt 23.   

Ad. 23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/271/2018 Rady Miejskiej 

w Osiecznej z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości 

oraz terminów i miejsca składania deklaracji.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Druk numer 304. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/271/2018 Rady 

Miejskiej w Osiecznej z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 

terminów i miejsca składania deklaracji. Pan Sekretarz. Proszę.  

Sekretarz  Miasta i Gminy Pan Sławomir Kosmalski: 

Ten projekt uchwały jest ściśle związany z podjętą przez Wysoką Radę uchwałą                                

w poprzednim punkcie. Zmieniając stawki opłat w uchwale jesteśmy zobowiązani dokonać 

identycznych zapisów w deklaracjach.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam 

projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 17 maja 2018 r. 

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

składanej przez właścicieli nieruchomości oraz terminów i miejsca składania deklaracji. Na 

podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje: 

§ 1. W uchwale nr XXXII/271/2018 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 8 lutego 2018 r.                         

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

składanej przez właścicieli nieruchomości oraz terminów i miejsca składania deklaracji                        

w § 1 pkt 2 załącznik nr 2 otrzymuje brzmienie określone w załączniku nr 1 do niniejszej 

uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie                                       

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej 

przez właścicieli nieruchomości oraz terminów i miejsca składania deklaracji                                       

w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 12 głosów. Kto jest przeciw?  – 0 

głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednomyślnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 12 Radnych podjęła uchwałę nr XXXV/302/2018                    

z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości oraz terminów i miejsca 

składania deklaracji, która stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 23. Otwieram punkt 24.   

Ad. 24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/207/2017 Rady Miejskiej                         

w Osiecznej z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców 

usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Panią Skarbnik proszę o wprowadzenie do projektu uchwały. Proszę. 
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Skarbnik Miasta i Gminy Pani Hanna Smektała: 

Szanowni Państwo! W związku ze zmianą przepisów i powołania do życia Wód Polskich 

zmienił się organ uchwalający ceny wody i ścieków. Obecnie taryfy ustalają Wody Polskie. 

Podjęta dnia 30 marca 2017 r. uchwała Rady Miejskiej obowiązywała do 30 kwietnia 2018 r. 

Nowe taryfy wejdą w życie 10 czerwca br. dlatego zmiana w zakresie obowiązywania 

uchwały do dnia 9 czerwca 2018 r. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam 

projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 17 maja 2018 r.                       

w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/207/2017 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 30 marca 

2017 r. w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego 

odprowadzania ścieków. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej 

uchwala, co następuje:  

§ 1. W uchwale nr XXIII/207/2017 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 30 marca 2017 roku  

w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania 

ścieków § 1 przyjmuje brzmienie:  

„§ 1. Uchwala się, na okres od 1 maja 2017 roku do 9 czerwca 2018 roku, dopłaty dla 

odbiorców usług – dostawców ścieków z terenu gminy Osieczna świadczonych przez Zakład 

Usług Wodnych we Wschowie Sp. z o.o. z grupy taryfowej SG (gospodarstwa domowe, 

budynki i lokale użyteczności publicznej, usługowe i handlowe przyłączone do sieci 

kanalizacyjnej i wodociągowej oraz gospodarstwa domowe, budynki i lokale użyteczności 

publicznej, usługowe i handlowe korzystające z własnych źródeł wody przyłączone do sieci 

kanalizacyjnej, odprowadzające wyłącznie ścieki socjalno-bytowe) w wysokości 0,75 zł za                   

1 m3 odprowadzonych ścieków plus należny podatek od towarów i usług w wysokości 

określonej odrębnymi przepisami”.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 1 maja 2018 roku. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie                                       

zmiany uchwały nr XXIII/207/2017 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 30 marca 2017 r.                    

w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania 

ścieków w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 12 głosów. Kto jest przeciw?  

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednomyślnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 12 Radnych podjęła uchwałę nr XXXV/303/2018                    

z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/207/2017 Rady Miejskiej                       

w Osiecznej z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług                 

w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków, która stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 24. Otwieram punkt 25.   

Ad. 25. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług                           

w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Jak proponowane w tym projekcie uchwały dopłaty mają się do wcześniejszych dopłat?  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Niestety będziemy dopłacać większą kwotę niż w obecnym okresie rozliczeniowym. Wynika 

to z dwóch powodów. Pierwszy wiąże się z oddaniem do użytku inwestycji, co zawsze rzutuje 

na wzrost stawki. Ponadto wprowadziliśmy Zakładowi Usług Wodnych opłatę dzierżawy                 

w wysokości 200.000 zł rocznie z umową, że to będzie uwzględnione w tej stawce. Suma 

tych dwóch dodatkowych składników spowodowała, że nowy, uzgodniony taryfikator dla 
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osób fizycznych i dla osób prawnych jest wyższy niż dotychczasowy. Stąd, żeby płatników, 

czyli mieszkańców oraz firmy, które płacą za zrzut ścieków znacząco nie obciążać, 

proponujemy Wysokiej Radzie podjęcie uchwały o dopłatach do każdego metra.                              

W przypadku osób fizycznych byłaby to stawka w wysokości 2,61 zł. Wzrost z 4,75 zł do 

4,90 zł netto, czyli tyle będziemy płacić po przyjęciu tej uchwały. Natomiast przedsiębiorcy, 

firmy czyli osoby prawne płaciły 6,38 zł a po wejściu w życie uchwały będą płacić 7,38 zł. 

Stąd konieczność wprowadzenia dopłat, żeby zbilansować różnicę. Jeszcze raz powtórzę. 

200.000 zł, jako ta nowa wartość, która powstała jest zabezpieczeniem na wspomniany wzrost 

dopłat.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:   
Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt 

uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 17 maja 2018 r.                       

w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania 

ścieków. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co 

następuje: 

§ 1. Uchwala się, na okres od 10 czerwca 2018 roku do 9 czerwca 2019 roku, dopłaty dla 

odbiorców usług – dostawców ścieków z terenu gminy Osieczna świadczonych przez Zakład 

Usług Wodnych we Wschowie Sp. z o.o.:  

1) z grupy taryfowej SG (gospodarstwa domowe, budynki i lokale użyteczności publicznej, 

usługowe i handlowe przyłączone do sieci kanalizacyjnej i wodociągowej oraz gospodarstwa 

domowe, budynki i lokale użyteczności publicznej, usługowe i handlowe korzystające                         

z własnych źródeł wody przyłączone do sieci kanalizacyjnej, odprowadzające wyłącznie 

ścieki socjalno-bytowe) w wysokości 2,61 zł za 1 m3 odprowadzonych ścieków plus należny 

podatek od towarów i usług w wysokości określonej odrębnymi przepisami,  

2) z grupy taryfowej SP (pozostali odbiorcy usług przyłączeni do sieci kanalizacyjnej                           

i wodociągowej oraz pozostali odbiorcy usług korzystających z własnych źródeł wody 

przyłączeni do sieci kanalizacyjnej) w wysokości 1,63 zł za 1 m3 odprowadzonych ścieków 

plus należny podatek od towarów i usług w wysokości określonej odrębnymi przepisami.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie                                       

dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków   

w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 12 głosów. Kto jest przeciw?  – 0 

głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednomyślnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 12 Radnych podjęła uchwałę nr XXXV/304/2018                    

z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie 

zbiorowego odprowadzania ścieków, która stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 25. Otwieram punkt 26.   

Ad. 26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy 

Osieczna na 2018 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Panią Skarbnik proszę o wprowadzenie do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Miasta i Gminy Osieczna na 2018 rok i w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Proszę.  

Skarbnik Miasta i Gminy Pani Hanna Smektała: 

Szanowni Państwo! Zaproponowane przez Pana Burmistrza zmiany w uchwale budżetowej 

dotyczą zwiększenia dochodów o kwotę 6.380.337 zł oraz zwiększenia wydatków o kwotę 

6.864.724 zł. Po stronie dochodów następujące propozycje zmian. 69.375 zł – dotacja celowa od 
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Marszałka Województwa Wielkopolskiego na przebudowę dróg dojazdowych. Dotyczy to 

ulicy Morelowej w Kąkolewie, 50.000 zł – pomoc od Powiatu Leszczyńskiego na zakup 

średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Osiecznej, 

5.000 zł z tytułu zwrotu nienależnie pobranych świadczeń rodzinnych, 11.139 zł – dotacja                      

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na realizację 

przedsięwzięcia pn.: „Nasadzenia śródpolne na terenie Gminy Osieczna”. W zakresie 

dochodów zewnętrznych zmniejszenie o kwotę 5.016.315 zł z tytułu planowanego wpływu 

dofinansowania zewnętrznego zadania pn.: „Przebudowa z rozbudową oczyszczalni ścieków 

w Osiecznej” z jednoczesnym zwiększeniem o kwotę 11.261.138 zł z tytułu planowanego 

wpływu dofinansowania zewnętrznego zadania pn.: „Budowa kanalizacji sanitarnej                          

w miejscowości Świerczyna-Grodzisko-Łoniewo wraz z przebudową i rozbudową 

oczyszczalni ścieków w Osiecznej” oraz zmiany pomiędzy podziałkami klasyfikacji 

budżetowej wynikające z pisma Wojewody Wielkopolskiego w sprawie zwiększenia planu 

dotacji na realizację zadań własnych w zakresie wychowania przedszkolnego w kwocie             

5.480 zł. Po stronie wydatków następujące propozycje. 5.000 zł – zwrot dotacji nadmiernie 

pobranych świadczeń rodzinnych, 23.450 zł – wydatki na nasadzenia śródpolne, 5.000 zł na 

dofinansowanie zakupu samochodu dla Policji, 20.000 zł na zwiększenie wydatków na 

zadanie pn.: „Przebudowa z rozbudową oczyszczalni ścieków w Osiecznej”, 6.779.274 zł 

zwiększenie wydatków na kanalizację, 10.000 zł przeznaczeniem na wprowadzenie zadania 

pn.: „Przebudowa ul. Sosnowej i ul. Przemysłowej w Kąkolewie”, 15.000 zł na wydatki 

związane z utrzymaniem pomników na terenie Gminy, 6.000 zł na zakupy w Przedszkolu 

Samorządowym w Osiecznej Oddział w Kątach oraz zmiany między podziałkami klasyfikacji 

290 zł w zakresie obiektów rekreacyjnych i 60.000 zł w zakresie programu rehabilitacji. Jak 

Państwo pamiętacie na początku roku była rezerwa celowa a teraz ją zmniejszamy                               

i wprowadzamy konkretny paragraf związany z zakupem tych usług od podmiotu 

zewnętrznego. Zwiększenie deficytu o kwotę 484.387 zł proponuje się sfinansować wolnymi 

środkami z roku poprzedniego. W zakresie Wieloletniej Prognozy Finansowej wszystkie 

zmiany dotyczą zadań wieloletnich, a więc 20.000 zł zwiększenie na zadaniu związanym                   

z oczyszczalnią ścieków w Osiecznej, 7.800.000 zł na budowę kanalizacji oraz uaktualnienie 

przedsięwzięć do wydatków wykonanych w roku 2017 na potrzeby sprawozdania                              

z wykonania budżetu. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej? Nie 

widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Miasta i Gminy Osieczna na 2018 rok. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej  

z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta  i Gminy Osieczna na 

2018 rok. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co 

następuje: 

§ 1. W budżecie Miasta i Gminy Osieczna na rok 2018 przyjętym uchwałą                                           

Nr XXXI/257/2017 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 21 grudnia 2017 roku wprowadza się 

następujące zmiany:  

1. Dokonuje się zwiększenia budżetu Miasta i Gminy Osieczna na rok 2018 po stronie 

dochodów o kwotę 6.380.337 zł oraz zmian, zgodnie z załącznikiem Nr 1 do niniejszej 

uchwały.  

2. Dokonuje się zwiększenia budżetu Miasta i Gminy Osieczna na rok 2018 po stronie 

wydatków o kwotę 7.059.724 zł oraz zmian, zgodnie z załącznikiem Nr 2 do niniejszej 

uchwały.  

3. Dokonuje się zwiększenia deficytu o kwotę 679.387 zł.  

W dalszej części uchwały zostały zapisane zmiany, o których powiedziała Pani Skarbnik. 

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna.  
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§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Do projektu uchwały dołączono załączniki oraz uzasadnienie. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                      

w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 12 głosów. Kto jest przeciw?                              

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 12 Radnych podjęła uchwałę Nr XXXV/305/2018                   

z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy Osieczna na 

rok 2018, która stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 26. Otwieram punkt 27. 

Ad. 27. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta                 

i Gminy Osieczna na lata 2018-2024.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Czy są pytania do tego projektu uchwały w sprawie WPF? Nie widzę. Dziękuję. 

Przedstawiam projekt uchwały w powyższej sprawie. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej 

w Osiecznej z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Osieczna na lata 2018-2024. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada 

Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje:   

§ 1. W Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Osieczna na lata 2018-2024 

przyjętej uchwałami o odpowiednich numerach wprowadza się następujące zmiany:  

1) załącznik Nr 1 do uchwały Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta i Gminy Osieczna 

otrzymuje brzmienia, jak załącznik nr 1 do niniejszej uchwały,  

2) załącznik Nr 2 do uchwały obejmujący wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej otrzymuje brzmienie, jak załącznik nr 2 do niniejszej uchwały.  

2. Dołącza się nowe brzmienie objaśnień przyjętych do Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                       

w przedstawionym kształcie, proszę podnieść rękę – 12 głosów. Kto jest przeciw?                            

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednomyślnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 12 Radnych podjęła uchwałę Nr XXXV/306/2018                   

z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta                      

i Gminy Osieczna na lata 2017-2024 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 27. Otwieram punkt 28 porządku obrad. 

Ad. 28. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych – informacja 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Informuję, że na XXXIV sesji Rady Miejskiej w Osiecznej w dniu 12 kwietnia 2018 r. 

interpelacji nie zgłoszono. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
Na dzisiejszej sesji interpelacji i zapytań nie zgłoszono. Proszę Państwa, zrealizowaliśmy 

punkt 28. Przystępujemy do punktu 29 - wolne głosy i wnioski.  
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Ad. 29. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Otwieram punkt wolne głosy i wnioski. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Pan Radny Robert Skrzypek. Proszę.  

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Pani Dyrektor Wioletta Klak zrezygnowała z pełnienia funkcji Dyrektora Zespołu Szkół                      

w Świerczynie. Czy procedura dotycząca wyłonienia nowego dyrektora tej placówki została 

rozpoczęta?  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Proszę Pan Burmistrz. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Procedura związana z ogłoszeniem konkursu zostanie uruchomiona w takim terminie, aby 

przed dniem 1 września skutecznie wyłonić osobę do pełnienia funkcji dyrektora Zespołu 

Szkół w Świerczynie. Ogłosimy konkurs po czym nastąpi składanie ofert, odbędzie się 

postępowanie konkursowe, zostanie wyłoniony kandydat czy kandydatka na dyrektora, 

którego zaakceptuję i powierzę mu obowiązki. Co do terminu ogłoszenia konkursu jeszcze nie 

podjąłem decyzji. Pani Dyrektor Klak swoje obowiązki pełni do 31 sierpnia 2018 r.  

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Na ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji Rady odczytałem pismo od Pana Dyrektora 

Karmińskiego zawierające prośbę o pomoc finansową dla Szpitala. W czasie gdy trwała 

posiedzenie naszej Komisji odbywało się specjalne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej 

Leszna z zaproszonymi samorządowcami naszego regionu. W związku z tym chciałem 

zapytać, jakie jest stanowisko Pana Burmistrza w tej sprawie. Czytam w doniesieniach 

prasowych, że jedne gminy zdecydowały się na udzielenie pomocy, inne się zastanawiają                           

a kolejne powiedziały, że nie pomogą. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Wsparcia finansowego nie udzielą te gminy, na terenie których są szpitale powiatowe. 

Natomiast jeżeli chodzi o pomoc ze strony naszej Gminy, mówię teraz o swojej propozycji bo 

Wysoka Rada może mieć inne stanowisko, to prosiłbym o zgodę na procedurę podobną jaką 

stosujemy przy tego typu wnioskach czyli jako wójtowie i burmistrzowie wymieniamy uwagi 

i stanowiska następnie przyjmujemy jedno wspólne dla wszystkich rozwiązanie, w tym 

przypadku odniesienie się do wniosku dotyczącego Szpitala. Jutro spotykam się z Panem 

Prezydentem, Starostą, wójtami i burmistrzami. Jest to tradycyjne spotkanie wójtów                           

w związku z tym ten temat będzie analizowany. Po tym spotkaniu będę miał do Państwa 

określoną propozycję chyba, że Wysoka Rada wcześniej uzgodni swoje stanowisko w tej 

sprawie. Do tej pory przez lata było tak, że proponowaliśmy radom, po wyłonieniu swojego 

stanowiska, jedną wspólną propozycję, którą przyjmowały lub nie. Dzisiaj jestem                     

w przededniu spotkania, o czym Państwu powiedziałem przed chwilą.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Przeczytałem w jednej z gazet, bo to też warto sobie uświadomić, że z danych 

przedstawionych na spotkaniu Komisji Rady w Lesznie wynika, że 30% pacjentów w Szpitalu 

w Lesznie stanowią mieszkańcy Leszna, kolejne 30% to mieszkańcy Powiatu 

Leszczyńskiego. Z mieszkańców Powiatu Leszczyńskiego najwięcej hospitalizowanych                    

w leszczyńskim Szpitalu było z Gminy Osieczna – 2.570 osób. W związku z tym uważam, że 

nie powinniśmy pomijać tego tematu ale czasem go wspomóc. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 
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Nasze stanowisko w tej kwestii jest tożsame ze stanowiskiem Pana Przewodniczącego. 

Oczekiwana kwota ze strony Szpitala to 800.000 zł, o czym Państwo wiedzą. Pozostaje 

pytanie w jakiej wysokości ma ta pomoc być. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:  
Czytałem wypowiedź Pana Burmistrza Malcherka, który uczestniczył w spotkaniu, na którym 

zdeklarował pomoc w wysokości 10.000 zł, co zostało przyjęte z zadowoleniem ale dodał, że 

porozmawia z Radą Miejską i poprosi aby była to pomoc w kwocie 20.000 zł.   

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Temat jest poważny, trzeba jak zawsze spokojnie go rozważyć. Tak jak Państwu przekazałem, 

mówię dzisiaj o tym już po raz trzeci, że jutro będę znał wspólną propozycję gmin w tej 

sprawie. Dotychczas było tak, że Powiat procedował inaczej i przeznaczał inne pieniądze na 

pomoc o mieście nie wspomnę bo możliwości finansowe Samorządu Miasta Leszna są 

większe niż gmin. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:  
Dziękuję. Czy w czerwcu Pan Burmistrz przewiduje sesję Rady? 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Jeśli Państwo zaakceptują moją propozycję, to kolejną sesję Rady przewiduję na 26 czerwca, 

ponieważ od 18 do 22 czerwca będą uroczyste zakończenia roku szkolnego we wszystkich 

instytucjach oświatowych. W związku z tym proszę Pana Przewodniczącego o zgodę na 

proponowany termin, ponieważ w kolejnym tygodniu rozpoczynają się wakacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
Proszę sobie zarezerwować 26 czerwca jako kolejny termin sesji Rady. Kto z Państwa 

Radnych albo Gości chciałby jeszcze zabrać głos w punkcie wolne głosy i wnioski? Nie 

widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 29. W punkcie 30 przystąpimy do głosowania nad 

przyjęciem protokołu ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

Ad. 30. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Poddaję pod głosowanie przyjęcie protokołu XXXIV sesji Rady Miejskiej. Kto z Państwa 

Radnych jest za jego przyjęciem, proszę podnieść rękę – 12 głosów. Kto jest przeciw?                     

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Dziękuję. Stwierdzam, że Rada Miejska 

w Osiecznej w obecności 12 Radnych jednomyślnie przyjęła protokół XXXIV sesji. 

Zamykam punkt 30. Przystępujemy do zakończenia obrad Rady Miejskiej. 

Ad. 31. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam obrady XXXV sesji Rady Miejskiej. Dziękuję Państwu za obecność i pracę na 

sesji. 

 
 
 
 

           Protokołowała:                                         Przewodniczący obrad:                  

 

       Małgorzata Nowak                                                  Roman Lewicki 


